
Uitkomsten buurtonderzoek
Hoogvliet Supermarkten onderzoekt de mogelijkheid om te verhuizen van de 

Admiraal de Ruyterlaan naar de Bosdrift (de huidige Stam-garage). Het huidige 

winkelpand voldoet niet meer aan de voorwaarden van een moderne, toekomst-

bestendige supermarkt. 

In 2022 hebben we u gevraagd naar uw mening over een mogelijke verhuizing van 

Hoogvliet naar de Bosdrift. Het onderzoek had als doel om een beter beeld te krijgen 

hoe buurtbewoners over een mogelijke verhuizing van de supermarkt denken. De 

uitkomst staat al even op de website, maar hierbij alsnog de uitkomst:

We kunnen dus stellen dat grofweg één derde voor is, één derde tegen. Ongeveer 

één derde is neutraal of zegt ja, mits of nee, tenzij. 

Wat is uw gevoel bij een eventuele komst van Hoogvliet naar de Bosdrift?   150 antwoorden
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Een supermarkt lijkt me een prima bestemming 
voor het pand van garage Stam.
Op zich ben ik voor, maar heb wel wat vragen 
of zorgen waar ik graag een oplossing voor zie.
Ik sta er neutraal in.
Op zich ben ik tegen, maar als mijn vragen of zorgen
worden weggenomen.
Ik ben sowieso tegen de komst van een supermarkt 
in het pand van garage Stam.



Hoe kunt u betrokken worden?

Ga naar www.hoogvliethilversum.nl 

of scan met de camerafunctie op 

uw telefoon de QR-code.

De afgelopen 1,5 jaar zijn er gesprekken geweest met de klankbordgroep, die 

bestaat uit omwonenden. Die gesprekken gingen voornamelijk over thema's die we 

ook van u terugkregen via het buurtonderzoek. Hoe gaan we om met parkeren, 

laden/ lossen, de inrichting van de openbare ruimte rond de winkel, de aankleding 

van de gevel en het voorkomen van verrommeling. Naast de klankbordgroep is er 

ook overleg met andere partijen zoals gesprekken met de VvE van de 

appartementen boven de Stamgarage, de begraafplaats, de scholen, etc. 

Met de resultaten van deze gesprekken kunnen we een beter plan maken. Met 

afspraken die we vastleggen in een convenant. Ook de gemeente is hier benieuwd 

naar. Onderdeel van de vergunningaanvraag is dan ook een verslag van de 

communicatie en participatie met de buurt over de verhuizing. Hierin verwoorden 

we de argumenten van zowel voor- als tegenstanders van de verhuizing. We weten 

dat niet iedereen voor de komst van de winkel is. We proberen daarom tot een 

afspraak te komen met de Actiegroep Hoogvliet zodat ook het tegengeluid een 

stem krijgt in het verslag.

Vervolgstappen

Hoogvliet heeft in oktober een principeverzoek ingediend bij de gemeente 

Hilversum. Met dat verzoek vraagt Hoogvliet aan de gemeenteraad hoe zij op dit 

moment naar de verhuiswens van Hoogvliet kijkt. De uitkomst heeft geen formele 

status, maar geeft Hoogvliet wel een beter beeld van de mening van de 

gemeenteraad. En de gemeenteraad bepaalt uiteindelijk of de vergunning voor de 

verhuizing wordt verleend. Op basis van de uitkomst kan Hoogvliet besluiten de 

verhuisplannen te stoppen of te vervolgen. We verwachten de uitslag begin 2024 te 

ontvangen. Later in 2024 volgt dan de officiële vergunningaanvraag. Deze aanvraag 

doorloopt dan vanzelfsprekend de reguliere procedure via de gemeente, waarop u 

nog kunt reageren. 

Bijpraten of meepraten?

Wilt u bijpraten of deelnemen aan toekomstige bijeenkomsten van de klankbord- 

groep? Dat kan! Neem hiervoor contact met ons op via info@hoogvliethilversum.nl


